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Κύριε Περιφερειάρχα:

Από 10/05/2015 σας είχα υποβάλει επερώτηση που αφορούσαν 
τους φωτεινούς σηματοδότες Κέρκυρας Παλαιοκαστρίτσας και 
σας είχα επισημάνει ότι η κατάσταση θα πάρει τραγικές 
διαστάσεις τους καλοκαιρινούς μήνες.
   Επανέρχομαι σήμερα με την παρούσα να σας επισημάνω ότι η 
κατάσταση στην εθνική οδό Παλαιοκαστρίτσας προσομοιάζει 
με ψυχιατρείο περασμένου αιώνα που οι ασθενείς έχουν ξεφύγει 
των ιατρών μετά από ανεξέλεγκτο  ιατρικό πείραμα!!!!! 
   Ενδεικτικά στις 20 τελευταίες μέρες το μποτιλιάρισμα των 
αυτοκινήτων προς την έξοδο από τους σηματοδότες της 
διακλάδωσης Τζάβρου φτάνει μέχρι το βενζινάδικο Παγκράτη 
απόσταση 800 και πλέον μέτρα!!!
   Ανεξέλεγκτο μποτιλιάρισμα στην είσοδο στην διακλάδωση 
Γουβιών και Νοσοκομείου.



   Τραγέλαφος το φανάρι πεζών στην διακλάδωση Αγίας 
Αικατερίνης. 
   Τραγέλαφος οι σηματοδότες στην Γέφυρα Αλυκών Ποταμού 
που ανάβουν πράσινο συγχρόνως και προς την έξοδο από την 
πόλη και στην είσοδο προς Λιμάνι.
   
    

Για τα παραπάνω ερωτάσθε:
   

1. Οι τεχνικές υπηρεσίες ή η πολιτική ηγεσία 
επιμένει να μην σταματάει αυτή την Κατάντια;;;;

2. Ποιος μηχανικός από τις τεχνικές υπηρεσίες  
παρέλαβε αυτό το έργο;

3. Έχετε αναλογιστεί ότι πλέον θα προκληθεί 
θανατηφόρο ατύχημα και θα αποδοθούν ευθύνες 
για ολιγωρία;;;

4. Γιατί δεν σταματάτε αυτό το ΜΠΑΧΑΛΟ όταν 
όλοι οι Κερκυραίοι και οι επισκέπτες ωρύονται 
και αναθεματίζουν την ώρα και την στιγμή που 
περνάνε την εθνική Παλαιοκαστρίτασας;;;;;

5. Θεωρείται ότι πρέπει να ζητηθεί παρέμβαση 
εισαγγελέως για να επιληφθείτε ή να θρηνήσουμε 
θύματα;;;

6. Έχετε εγκαλέσει τους κατασκευαστές του έργου 
ή αυτούς που το έχουν παραλάβει, αν έχει 
παραληφθεί αυτό το έκτρωμα;;;

7. Είναι δυνατόν αυτά τα έργα να πληρώνονται από 
έναν λαό που υποφέρει και κάνει αγώνα 
επιβίωσης;;;

8. Πόσες φορές και με ποια ποσά έχουν πληρωθεί οι 
φωτεινοί σηματοδότες τα τελευταία 5 χρόνια για 
να βρίσκονται στην σημερινή κατάσταση που 
περιγράφουμε;;;;

9. Αναγνωρίζετε το δικαίωμα των πολιτών να μην 
ανέχονται άλλο αυτή την κατάσταση και να 
θεωρούν πλέον ότι όλα ήταν θέμα διαπλοκής και 
συναλλαγής και όχι συνέπειας και διαφάνειας;



Σας παρακαλώ περιφρουρείστε την αξιοπιστία των 
θεσμών και της πολιτικής και επαλειφθείτε άμεσα της 
κατάστασης ΤΩΡΑ!!!!  

                               
                                                   
                                               Για την παράταξη ο επικεφαλής

                                                                      Χρήστος Κ. Άνθης


